
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 9. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 122

Er ministeren enig i, at det er en dårlig ide at flytte f.eks. knæoperationer væk fra de nye

supersygehuse og ud på nye såkaldte ”nærhospitaler”, sådan som Socialdemokratiet lo-

vede før valget? Og i bekræftende fald er ministeren da enig med Jakob Kjellberg, der er

sundhedsøkonom hos VIVE, og som om S-forslaget har udtalt, at: ”Man skal holde sig fra

operationer. Det er helt misforstået. Ting kan jo gå galt, når man opererer, og så er det

rigtig rart, at der for eksempel er en intensivafdeling tæt på”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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